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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

5/12/2012 18,00 – 19,30 RADNICE MČ PRAHA 18 17/1/2013 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 

JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JANA KÁPAROVÁ RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JITKA LEPIARZOVÁ (JL), JAN MIKULECKÝ (JM), PAVEL FILÍPEK (PF), RADEK VYBÍRAL (RV), JANA KÁPAROVÁ (JK), MARTINA MACHOVÁ (MM) 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

30 Připravit podzimní plán PR pro Lentilky Jan Mikulecký 15/9/2012 Nový termín 

31 Oslovit s nabídkou spolupráce Občanské sdružení na ochranu sysla, 
www.syselos.cz, případně další odborníky na ochranu sysla 

Jan Mikulecký 30/11/2012 Splněno 

TÉMA 1: LETŇANSKÉ LENTILKY 

Zastupitelstvo MČ Praha 18 schválilo 28/11/2012 podání žádosti o dotace pro projekt Letňanské lentilky. Následně 
byla žádost podána v rámci výzvy Operačního programu Praha Konkurenceschopnost, oblast podpory 2.1. Výsledky 
výzvy budou známy ve 2. čtvrtletí roku 2013. Celkem bylo předloženo 25 projektů s celkovou požadovanou dotací 436 
mil. Kč. Průměrná velikost dotace je 17,4 mil. Kč. 

TÉMA 2: VAL MALKOVSKÉHO 

PF zdůraznil, že údržba zeleně na valu by měla pokračovat. Údržba valu byla nenávratně zanedbána a nyní se může jen 
částečně vylepšovat. První fáze údržby ze strany firmy tj. jen boky valu byla provedena skoro velmi dobře /na 90%. 
Druhá fáze, tj. "náhorní plošina" s borovicemi nebyla provedena vůbec. Předběžné doporučení je: 

a) odstranit suché stromy 
b) udělat průklest cca 1/3 stromů, tzn. hl. jen vnitřní, vnitřní, vnitřní-ne na okrajích, dále nemocné, či "bidla" 

mající jehličí jen na vrcholcích 
c) průklest dokončit do března 

TÉMA 3: OCHRANA SYSLA 

Bylo osloveno Sdružení na ochranu sysla, které by potenciálně mohlo udělat nezávislý průzkum stavu sysla na 
Letňanském letišti. Sdružení má zájem o spolupráci, nicméně v případě průzkumu na zakázku požádalo o úplatu. 
Komise nedoporučuje zadat Sdružení na ochranu sysla doplňkové měření stavu sysla za úplatu. Sdružení může kdykoli 
provést měření a poskytnou výsledky městské části zdarma. 

PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

32 Připravit článek o valu do Letňanských listů Pavel Filípek 20/12/12 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 


